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Aan het eind van het jaar een terugblik en een kijk 
naar de toekomst. Voor velen is 2012 een jaar gewor-
den waarin opeens niets meer vanzelfsprekend is. Er 
zijn mensen die in onzekerheid leven omdat zij hun 
baan zijn kwijt geraakt en geen zicht hebben op ander 
werk. Onzekerheid omdat je je huis niet kan verko-
pen. Onzekerheid over het pensioen, waarop je re-
kent. Ieder van ons heeft over 2012 zijn of haar eigen 
gedachten. 
 
Wel vanzelfsprekend was de inzet en het enthousiasme van 
onze CDA raadsleden. U heeft hen o.a regelmatig kunnen 
ontmoeten toen zij “op de koffie” waren in één van onze 
winkelcentra om met u van gedachten te kunnen wisselen. 
Van gedachten wisselen over de politieke situatie in Alphen 
aan den Rijn, over de Lage Zijde, de Containerterminal, 
Gouwsluis en de naam van de nieuwe gemeente. 
Na de tweede Kamerverkiezingen van afgelopen september 
is het CDA in de oppositie gekomen, een positie waar we  
aan moeten wennen. Het is ook niet meer vanzelfsprekend 
dat het CDA op een grote vaste achterban kan rekenen. Op-
positie voeren geeft ook kansen, het opkomen voor de eigen 
boodschap van het CDA is een uitdaging en misschien wel 
makkelijker geworden.  
 
Op het najaarscongres van 27 oktober jongsleden heeft de 
heer Rombouts zijn rapport "Om eenheid en inhoud” gepre-
senteerd. Conclusies van het rapport zijn, dat het CDA een 
partij is die kampt met onduidelijkheid, er is onenigheid bin-
nen de partij en de partij is te onbekend. Tijdens onze Alge-
mene Leden Vergadering van 12 november is onder leiding 
van de heer Johan Burger, toen nog voorzitter van CDA 
Zuid-Holland,  dit rapport besproken. Eén van de gestelde 
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vragen betrof de lering, die we als CDA Alphen, Boskoop en 
Rijnwoude [ABR] kunnen trekken uit het rapport voor de ko-
mende gemeenteraadsverkiezingen van de nieuwe gemeente 
ABR. Enkele punten die de aanwezige leden meegaven aan 
het bestuur waren; zorg voordat het CDA herkenbaar is, denk 
aan het maatschappelijk middenveld, vergeet de kleine ker-
nen niet. Zo maar een aantal punten.  
 
Het afgelopen jaar heeft  het CDA Interim Bestuur ABR een 
aantal zaken in gang gezet. Vanuit alle drie de ABR gemeen-
ten zijn mensen bezig met het schrijven van het concept ver-
kiezingsprogramma. In maart of april 2013 wordt het concept 
verkiezingsprogramma in een gezamenlijke ledenvergadering 
aan de CDA-leden van Boskoop, Rijnwoude en Alphen aan den 
Rijn voorgelegd. In april of mei wordt op dezelfde wijze de 
concept kandidatenlijst aangeboden. De gesprekken met de 
kandidaat-raadsleden zullen in januari 2013 plaats vinden. 
 
In 2012 hebben veel leden zich actief ingezet voor het CDA. 
Ook hebben we veel positieve reacties van onze leden ontvan-
gen. Dit steunt het bestuur en de fractie in de uitoefening van 
hun taken. Het bestuur zal zich met enthousiasme inzetten in 
het nieuwe jaar 2013, dat in het teken zal staan van de ge-
meenteraadsverkiezingen. 2013 wordt een jaar waarin wij als 
CDA zichtbaar zullen zijn met een herkenbaar en duidelijk  
CDA verhaal.  
 
Ik wens u namens het CDA bestuur van Alphen 
aan den Rijn fijne kerstdagen en een gezegend 
2013 
 
Cock Kroft  
voorzitter van het bestuur 

De nieuwe gemeenteDe nieuwe gemeenteDe nieuwe gemeenteDe nieuwe gemeente    

 
 

We gaan snel naar de 
herindeling. Over één 
jaar is dat een feit. In 
de regio treden de 3 
gemeenten op als een-
heid. Ook het proces 
van harmonisatie 
draait op volle toeren. 

De ambtelijke top van de nieuwe 
gemeente is benoemd, zodat de 
nieuwe ambtelijke organisatie over 
enkele maanden gereed staat voor 
haar taak.  
 
De ABR gemeenten hebben elk hun 
laatste eigen begroting vastgesteld 
voor 2013. De eerst volgende is er een 
van de nieuwe gemeente 2014. Maar 
ook het “gewone” werk gaat door. Zo 
ligt er de “Structuurvisie Verkeer en 
Vervoer 2025” voor de Alphen stad. Het 
is een discussiestuk waarover het colle-
ge met de raad - én met inwoners die 
daarover hun zegje willen doen - het 

gesprek wil aangaan.  
Het is belangrijk goed voor ogen te 
hebben welke keuzes we maken en 
welke doelen we nastreven. De kern 
van deze visie is dat we het autover-
keer zoveel mogelijk om de stad leiden 
en het fietsgebruik in de stad bevorde-
ren. Dat is nodig om de leefbaarheid op 
peil te houden en te verbeteren.  
 
Het is me weer opgevallen dat veel 
mensen een groene gemeente willen. 
Voor velen is het echt belangrijk dat de 
nieuwe gemeente daarin investeert. 
Meer dan 130 groenvrijwilligers waren 
deze week bijeen om samen te resulta-
ten van de groenparticipatie in 2011 en 
2012 te bespreken, waaraan meer dan 
2300 mensen meedoen. Dat en de 
greenport Boskoop, met zijn boom-
teeltcultures, maakt dat we een bijzon-
dere uitgangspositie hebben én ook een 
opdracht. De nieuwe gemeente zou de 
groenste gemeente moeten willen zijn 
van het Groene Hart.  
 

Kwaliteit van leven, onder menswaardi-
ge omstandigheden, is een groot goed. 
Elk mens een waardig bestaan, is de 
opdracht die we ontlenen aan onze 
roots, het Evangelie.  
Dat is niet vanzelfsprekend. Daarom 
ligt er ook een opgave voor ons allen 
om de hand te reiken naar onze naas-
ten. De economie draait moeizaam, al 
zijn er ook sectoren waar het goed gaat 
(laten we dat niet vergeten). De werk-
gelegenheid is minder vanzelfsprekend 
dan de afgelopen jaren.  
 
Vette jaren maken plaats voor magere. 
Het gemeentebestuur moet er alles aan 
doen om de negatieve spiraal te door-
breken, door - waar zij het verschil kan 
maken - de handen uit de mouwen te 
steken. Doen wat Jozef deed, als on-
derkoning van Egypte. Juist gemeenten 
kunnen (bijvoorbeeld) de woningbouw 
stimuleren.  
Daarom is de totstandkoming van 
nieuwbouw op en rond het Thorbecke-
plein van belang. In 2013 wordt het 

Van de wethouder 



Het CDA is echter geen partij die 
wegloopt voor verantwoordelijkheid. 
Wij staan voor onze keuzes als we - 
na onze afweging te hebben gemaakt 
– in alle oprechtheid menen dat die 
het beste is voor Alphen aan den Rijn.  
 
In deze gepolariseerde tijd met vele 
en heftige tegenstellingen, met media 
die het liefste alles zwart-wit framen, 
met oppositiepartijen die graag moord 
en brand schreeuwen, in zo´n tijd is 
het niet eenvoudig om onze keuzes te 
verantwoorden en over het voetlicht 
te brengen. Maar uiteraard doen we 
dat van harte. Zoals door mij ook op 
de Algemene Ledenvergadering ge-
zegd: de fractie gaat graag met leden 
en niet-leden in gesprek. Niet alleen 
over gemaakte keuzes maar ook over 
de zaken die nog op ons bord komen. 
Ik denk aan het rapport over de Cou-
pepolder.  Ik noem ook de financiële 
overeenkomst met VORM.  Wij zitten 
er niet voor onszelf maar voor u. 
Spreek ons aan en ga met ons in ge-
sprek.  
 
Namens de fractie wens ik u een Ge-
zegend Kerstfeest toe en al het goede 
voor het nieuwe jaar 2013.  
Laten we er een mooi 
(CDA) jaar van maken!         
 
René Vrugt  
Fractievoorzitter CDA 
http://renevrugt.web-log.nl 
 

 
Ook het besluit om als gemeente geen 
mobiele ijsbaan aan te schaffen voor het 
Rijnplein was niet eenvoudig. De druk 
was heel groot om dit wel te doen. Ook 
wij als CDA willen het Winterspektakel 
immers graag en hebben veel waarde-
ring voor de vrijwilligers. Maar we vin-
den het desondanks geen gemeentelijke 
taak om een mobiele ijsbaan aan te 
schaffen.  
 
In al deze situaties wordt er een zware 
wissel getrokken op de fractie. Natuur-
lijk, daar zijn we ook voor. En we heb-
ben een richtsnoer in de vorm van ons 
verkiezingsprogramma. Maar daarmee 
kom je er niet. Iedere beslissing wordt 
opnieuw genomen en moet kunnen re-
kenen op acceptatie in de fractie. Ik kan 
u verzekeren - en een aantal bestuurs-
leden heeft dat van nabij meegemaakt – 
dat onze fractie met bovenstaande za-
ken flink heeft geworsteld. Er is stevig 
gediscussieerd, alle kanten van een 
besluit zijn daarbij belicht. Ook hebben 
we ons oor te luister gelegd bij onder 
andere maatschappelijke organisaties 
waar het ging om de bezuinigingen. Is 
het genoeg? Vast niet.  
 
Maar op zeker moment moet je als frac-
tie ook durven tot een besluit te komen. 
Op een zeker moment is alle informatie 
voorhanden en ben je er als raadslid om 
verantwoordelijkheid te nemen, hoe 
moeilijk dat ook is.  

Politiek is er niet voor bange 
mensen, zo zei Ruud Lubbers 
ooit. Dat geldt niet alleen in 
Den Haag maar ook in ons 

eigen Alphen aan den Rijn.  
 
Het afgelopen najaar stonden we voor 
een aantal buitengewoon lastige beslis-
singen. Ik noem de meerjarenbegroting 
van onze gemeente en ook het besluit 
over de toekomst van de Lage Zijde.  
 
De meerjarenbegroting hebben we met 
miljoenen geamendeerd zodat deze 
eerder dan 2016 weer sluitend is. Na-
melijk in 2014 als we fuseren met Bos-
koop en Rijnwoude. Maar het beteken-
de wel extra bezuinigingen en een extra 
lastenverhoging. Niet eenvoudig dus.  
 
Het besluit over de Lage Zijde is er een 
die niet van risico´s gespeend is. We 
sluiten een langjarige deal met het be-
drijf VORM en dat gaat gepaard met 
allerlei onzekerheden. Het alternatief, 
namelijk niets doen, is echter geheel 
onwenselijk: er gebeurt dan niets en 
dat kost per jaar miljoenen. Het bete-
kent bovendien de verdere verloedering 
van het Thorbeckeplein en omgeving. 
In onze fractieflits en ook elders in deze 
nieuwsbrief treft u meer informatie aan 
over beide ingrijpende beslissingen, die 
de toekomst van onze gemeente mede 
bepalen.  
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Zie de Nieuwsbrief van oktober jl. (jaargang 12, nr. 1) en de 
inleiding van onze voorzitter in deze Nieuwsbrief. Aansluitend 
daarop het volgende qua nieuwe ontwikkelingen.  
 
De CDA kandidaatstelling heeft tot heden 10 gegadigden 
opgeleverd, die kandidaat willen zijn op een verkiesbare 
plaats. 13 personen willen kandidaat zijn op een onverkiesba-
re plaats en 3 personen willen hun kandidatuur op een al dan 
niet verkiesbare plaats nader overwegen in overleg met de 
vertrouwenscommissie. 5 personen hebben bericht geen kan-
didaat te willen zijn. Aldus zijn heden (7 december) 31 reac-
ties ontvangen op de begin november 37 verzonden brieven.  

Het IB zal zich binnenkort buigen over de gewenste orga-
nisatieopzet en financiële kaders voor de nieuwe afde-
ling CDA ABR. Het zogenaamde Standaardreglement voor 
een CDA afdeling is hierbij uitgangspunt. Aldus dient een 
gezamenlijke ALV CDA ABR rond april volgend jaar te be-
sluiten over de oprichting van de nieuwe afdeling.  
 
Een uitgebreider stand van zaken overzicht ver-
schijnt binnenkort op www.cda.nl/abr. Houd deze 
website in de gaten! 
 
Han Zweers, secretaris Interim-Bestuur CDA ABR 
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Op dinsdag 20 november 2012 hebben we in het Dorps-
huis in Ter Aar de laatste aparte bijeenkomst gehouden 
van de CDA regio Rijn- en Veenstreek (regio R en V). 
Met de CDA regio Gouwe en IJssel gaan we verder als 
CDA Regio Groene Hart.  
 
Tijdens de laatste bijeenkomst in Ter Aar vereerden Johan 
Burger en Nanda Ammerlaan ons met hun bezoek. Johan is 
tijdelijk voorzitter van het provinciale CDA-bestuur, en tevens 
lid van het landelijk CDA bestuur. Nanda is jarenlang Staten-
lid geweest en is nu nog steeds lid van het Agrarisch Platform. 
Om die reden kreeg ze nog steeds de notulen voor onze re-

gio. Zij is speciaal naar onze bijeenkomst gegaan om, ik 
citeer, “ te bedanken voor de jarenlange trouwe toezending 
van de zorgvuldig opgestelde regionotulen en om gedag te 
zeggen”.  
 
Ondergetekende kreeg als dank een attentie aangeboden. 
Johan sprak eveneens lovende woorden over onze regio 
Rijn- en Veenstreek, die in de loop der jaren een hele goe-
de naam heeft gekregen. Mede te danken aan de trouwe 
opkomst van niet alleen de vaste afdelingsafgevaardigden 
en leden van de scholingscommissie, Agrarisch Platform of 
het CDA-Vrouwenberaad, maar ook vanwege de trouwe 
opkomst van de Tweede Kamerleden Gerda Verburg en 
haar opvolgster Liesbeth Spies. Tezamen met de Zuid-
Hollandse Gedeputeerden en Statenleden, met name Hans 
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Rijk worden afgeschoven naar de basis; naar de (nieuwe)
gemeente.  
 
Kees van Velzen, CDA-wethouder  

voormalig hotel Toor afgebroken, om ook daar met steun 
van de gemeente o.a. sociale woningbouw te realiseren.  
Samen werken we aan de toekomst. Een sterke overheid, 
die opgewassen is voor de grote vraagstukken, die door het 
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Afgelopen maanden heeft 
de fractie veel werk mo-
gen verzetten. We hadden 

een druk programma, mede 
door de ontwikkelingen in het 
stadshart en de aanstaande fusie. 
 
Laat ik daar mee beginnen. De naam-
kwestie hing als het zwaard van Damo-
cles boven ons en drukte een stempel 
op alle andere goede ontwikkelingen. 
Vandaar dat een verzoenende confe-
rentie is gehouden. Daarin is in alle 
openheid en respect uitgesproken wat 
de partijen in Alphen heeft doen beslui-
ten niet de uitslag van de bewoners-
keuze over te nemen en waarom Bos-
koop en Rijnwoude hun vertrouwen in 
het proces hebben verloren.  
Professor v.d. Berg heeft deze bijeen-
komst goed geleid en we hebben daar-
mee een punt gezet onder ons geschil.  
 
Een paar weken later hebben we als 
CDA ABR een bijeenkomst gehad in 
Boskoop, bij Scouting de Schouw. Aan 
de orde kwam onder meer: het nieuwe 
verkiezingsprogramma, een brainstorm 
over de campagneopzet, en informatie 
over de stand van zaken in de kandi-
daatstelling. Het was een bijzonder 
positieve bijeenkomst die aantoonde 
dat de CDA fracties in eenheid en har-
monie op willen trekken naar de raads-
verkiezingen van november 2013. Er is 
besloten zoveel als mogelijk samen op 
te trekken en elkaar over en weer te 
informeren. En daar is gehoor aangege-
ven bij de CDA op de koffie in de Rid-
derhof, waar raadslid Truus Smit uit 
Boskoop ook van de partij was. 
 
In de klankbordgroep fusie is o.a. 
over het huisvestingsbeleid gesproken. 
Met name over de kosten die het hele 
proces met zich meebrengt hebben we 
als CDA een kritisch geluid laten horen: 
alleen noodzakelijke uitgaven, denk 
sober en praktisch. We kunnen in deze 
economisch slechte tijden niet royaal 
met het geld omspringen! Die uitspraak 
is mooi verwoord in een artikel in het 
AD en daarmee heeft onze partij een 
signaal gegeven aan de Alphense be-
volking. 
 
Op het gebied van ruimtelijke ordening 
is het bestemmingsplan Limes en 
plan Rijnstreekhaven goedgekeurd.  
 
Het bedrijventerrein bij de Rijnhaven 
heeft dringend een opknapbeurt nodig 

en gaat dat gaan we doen via een pu-
bliek-private samenwerking; samen 
met het bedrijfsleven en onder leiding 
van onze CDA wethouder. Er komt 
ruimte voor recreatieve ontwikkelingen 
wat meer levendigheid aan het gebied 
geeft.  
 
Bij het bestemmingsplan Limes heeft 
de CDA fractie aandacht gevraagd voor 
participatie en communicatie. Met na-
me rondom de uitbreiding van Ipse de 
Bruggen is slecht gecommuniceerd met 
de omwonenden. Het plan van de Her-
vormde Kerk voor een nieuw vereni-
gingsgebouw/appartementencomplex is 
niet goed ontvangen in Zwammerdam. 
Wij zijn ondertussen wel het gesprek 
aangegaan met de kerkgemeente om 
te kijken waar de ruis is en de moge-
lijkheden om met de belangenvereni-
ging om de tafel te gaan zitten. Onze 
fractie vindt de aanleg voor een nieuw 
fietspad als markering van de noord-
grens van de Limes overbodig: kost 
veel geld. Maar helaas heeft ons voor-
stel om het te schrappen het niet ge-
haald. 
 
Op het gebied van sport heeft onze 
fractie het burgerinitiatief Skatepark 
Zegersloot  omarmd: gedragen door 
de jeugd uit Alphen Noord en mede 
gefinancierd door de buurtvereniging, 
dit is echt een pracht voorbeeld van 
burgerparticipatie. 
De aankoop van een mobiele ijsbaan 
hebben we niet ondersteund, hoewel 
we wel voorstander zijn van het winter-
spektakel. Wij zien deze aankoop niet 
als een overheidstaak. Hoewel het win-
terspektakel op de vaste lijst staat bij 
het evenementenbeleid, zijn we echter 
niet bereid om er op voorhand voor 10 
jaar structureel geld in te steken; wij 
weten ook niet of het wel 10 jaar lang 
iets is wat leuk en gewild is. Daarnaast 
vinden wij dat dit evenement op den 
duur zelfstandig moet kunnen functio-
neren. 
 
We hebben duurzaamheid weer op de 
kaart gezet!   
De CDA fractie maakt zich al enige tijd 
zorgen over het gebrek aan aandacht 
voor duurzaamheid in onze gemeente. 
Zeker nu de windmolens aan de oost-
kant van Alphen langs de N11 zeer 
waarschijnlijk niet door gaan. Samen 
met Groen Links hebben we het initia-
tief genomen om dit onderwerp weer 
op de politieke agenda te krijgen. En 

dat is gelukt. Op Beter Alphen na heeft 
de gemeenteraad besloten om samen 
met de raden van Boskoop en Rijnwou-
de begin volgend jaar een workshop 
duurzaamheid te houden. Dan starten 
we met hoe ver we nu zijn met dit on-
derwerp en hoe er een impuls aan het 
huidige beleid gegeven kan worden.  
 
Stadshart Lage Zijde vormt een lastig 
dossier, dat maar niet goed van start 
wil gaan. Het college heeft met bedrijf 
VORM ons een voorstel aangeleverd 
waarin nog al wat risico’s  in zitten, 
maar wat bovenal kansen biedt om het 
gebied te ontwikkelen tot een mooi 
centrum! 
Het is jammer dat alleen de coalitie 
partijen uiteindelijk het plan hebben 
goedgekeurd en dat het niet een brede-
re meerderheid heeft gekregen. 
De realiteit is nu eenmaal dat er niet 
snel een andere partij zal instappen om 
het gebied vlot te trekken en VORM 
heeft wel het lef om het masterplan 
integraal uit te voeren: winkels, hore-
ca, wonen, parkeren en cultuur. Ui-
teraard vinden we als CDA fractie dat 
eerst onderzocht moet worden of aan 
alle voorwaarden kan worden voldaan: 
het boekenonderzoek moet aantonen 
dat VORM een gezond bedrijf is, de 
lening moet worden getoetst als zijnde 
geoorloofde staatsteun en ook de grond 
uitgeven in erfpacht moet juridisch 
kloppen. Pas als dat allemaal blijkt 
goed te zijn, zullen wij ons echte ja 
geven. Het was geen gemakkelijk be-
sluit maar alles afwegend staat bij onze 
fractie voorop dat er nu echt iets moet 
gebeuren aan de Lage Zijde. Politiek 
betekent dat er lastige beslissingen 
moeten worden genomen en dat heb-
ben we als fractie eensgezind geno-
men.  
 
Komende weken zullen we ons nog 
over het rapport Coupépolder bui-
gen, de resultaten zijn op het moment 
van schrijven van deze rubriek nog niet 
bekend. We hebben geen idee wat er 
uit zal komen, maar wel dat het een 
serieuze zaak is, die zeker zorgvuldig 
zal moeten worden afgehandeld.  
 
 
 
 
 
 
Marjon Verkleij 
fractiesecretaris CDA 

Démoed, tevens voorzitter van de CDA-Statenfractie, heb-
ben zij een inhoudelijke meerwaarde kunnen geven aan on-
ze regio.   
 
De bijeenkomsten ervan waren bovendien nog erg gezellig 
ook, in een prettige sfeer in het restaurant “De Oude 
School” of in het Dorpshuis aan de overkant. We voelden 
ons onder elkaar, en dat motiveerde jarenlang. Ook vanaf 
deze plaats wil ik regiovoorzitter Aad Otto zeer bedanken 
voor de fantastische samenwerking. We konden “lezen en 

schrijven met elkaar” en waren helemaal op elkaar inge-
speeld, gedurende 12 jaar lang!  
Onze tijd zit erop.  
De lezers van deze Nieuwsbrief ook bedankt  
voor uw interesse! Tot ziens. 
 
Henk van Rietschoten  
vh. secr. regio R en V  
en momenteel tijd. secr. CDA regio Groene Hart 
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Een simpele handtekening en je 
bent weer ‘gewoon’ Liesbeth 
Spies…Kort voor de kerst vorig jaar 
mocht ik Piet Hein Donner opvolgen 
als minister van Binnenlandse Za-
ken en Koninkrijksrelaties, 5 no-
vember kwam daar een eind aan.  
 
Kort inderdaad, maar ik heb het heel 
bijzonder gevonden dit mooie ambt te 
mogen vervullen. De verantwoordelijk-
heid die je draagt is groot en je werkt  
heel erg hard. Tegelijkertijd heb ik ook 
veel energie gekregen van bijzondere 
ontmoetingen, stevige debatten en re-
sultaten die geboekt zijn. 
 
Ik rolde de eerste dag al in een grote 
crisis in de volkshuisvesting omdat een 
corporatie, Vestia veel te grote financië-
le risico’s had genomen. Ook de ontwik-
kelingen binnen het ‘Koninkrijk’, de poli-

tieke crisis op Curacao hebben veel aan-
dacht gevraagd. Bijzonder is het natuur-
lijk ook om als minister een wetsvoorstel 
aan te bieden aan de Tweede Kamer 
gericht op herindeling van je eigen ge-
meente. Een klein jaar kortom dat ik niet 
had willen missen. 
 
Dank is dan ook zeker op zijn plaats in 
de richting van de CDA-top die mij het 
vertrouwen heeft gegeven dat nodig is 
om dit ambt te vervullen. 
 
En nu? Dat is nog even zoeken, het is 
bijzonder om weer aan een nieuwe ont-
dekkingsreis te beginnen. 
Datzelfde geldt ook nog een beetje voor 
het CDA op landelijk niveau. Zoekend 
naar de goede richting en toon.  
De verkiezingen op 12 september brach-
ten opnieuw een ongekend groot verlies 
voor het CDA. Het is dan ook logisch dat 

Weer “gewoon” Liesbeth SpiesWeer “gewoon” Liesbeth SpiesWeer “gewoon” Liesbeth SpiesWeer “gewoon” Liesbeth Spies    
we vanuit de oppositie nu op zoek zijn 
naar de thema’s die het CDA weer ge-
zicht geven als een betrouwbare mid-
denpartij die veel kiezers aanspreekt.  
 
Dat we daarbij stoppen met ‘intern 
gedoe’ is een absolute voorwaarde die 
door de commissie Rombouts nog maar 
eens is onderstreept. 
Ik ben ervan overtuigd dat er kansen 
genoeg zijn, kijk maar naar de uitslag 
van de herindelingsverkiezingen van 21 
november. Die gaan we verzilveren, te 
beginnen in onze eigen gemeente.   
 
Ik doe graag 
mee,  
u toch ook?? 
 
Tot ziens! 
Liesbeth 
Spies. 

    
    
    

Nieuws van het WaterschapNieuws van het WaterschapNieuws van het WaterschapNieuws van het Waterschap    

Waarschijnlijk heeft u het al in de 
krant gelezen: de tarieven van het 
hoogheemraadschap van Rijnland 
gaan volgend jaar met gemiddeld 
3,5% omhoog. Dat is in de Verenig-
de Vergadering (het algemeen be-
stuur) van 21 november vastge-
steld.  
 
Het bestuur van Rijnland heeft door de 
aanhoudende economische crisis de 
stijging van de waterschaptarieven zo 
veel mogelijk beperkt. Alle partijen 

We gaan dus door op de ingeslagen 
weg.  
Aan de andere kant heeft de economi-
sche en schuldencrisis zich verdiept en 
legt het Rijk mogelijk aan de water-
schappen op dat wij ons investerings-
volume fors verkleinen. Rijnland moet 
daarom keuzes maken en de doelma-
tigheid vergroten. Daarbij moeten we 
rekening houden met ontwikkelingen 
als de Omgevingswet, de Natuurwet en 
de Wet Hof. Om goed in te kunnen spe-
len op klimaatverandering en bodem-
daling, is de urgentie om stappen te 
nemen onverminderd hoog. Daarom 
blijft in 2013-2014 de uitvoering van 
duurzame en innovatieve maatregelen 
hoog in het vaandel.  
 
In het wetsvoorstel is niet voorzien in 
de verlenging van de zittingsduur van 
het dagelijks bestuur. Ook de Water-
schapswet biedt geen oplossing, omdat 
alleen is voorzien in verkorting of ver-
lenging van de zittingsduur in geval 
van opheffing of instelling van een wa-
terschap. Om te voorkomen dat het 
dagelijks bestuur onbevoegd is en be-
sluiten neemt die niet rechtsgeldig zijn, 
heeft in de laatste VV-vergadering een 
herbenoeming van de leden van het 
dagelijks bestuur en van de commissie-
leden door het algemeen bestuur 
plaatsgevonden. Onze CDA hoogheem-
raad Pieter Hellinga is bereid gevonden 
om door te gaan en is weer herbe-
noemd. Slechts 1 VV-lid van Water 
Natuurlijk heeft zich teruggetrokken: 
hij had zich voor 4 jaar gecommitteerd 
en wilde niet langer doorgaan. 
 
Vanaf deze plaats wil ik namens de 
fractie van CDA Rijnland u een gezond 
en veilig 2013 toewensen. 
 
Marjon Verkleij 
VV-lid namens  CDA Rijnland 

hebben bij het college aangedrongen 
om kritisch naar de begroting te kijken 
en uiteindelijk is een balans gevonden 
in de doelstellingen, kritisch kijken naar 
de organisatie en een inzet van de fi-
nanciële reserves. Voorwaarde waaron-
der dit kon gebeuren is wel dat de vei-
ligheid in het Rijnlands gebied gewaar-
borgd blijft.  
Als CDA fractie hebben wij in onze 
overweging dit argument laten mee-
spelen, maar we hebben duidelijk laten 
weten dat met name op de werkwijze 
van Rijnland nog wel efficiency moge-
lijk is en zo ook op het gebied van kos-
tenbesparende samenwerking met an-
dere overheden. 
 
Een ander punt van de agenda in de 
laatste Verenigde Vergadering is her-
ziening van het coalitieakkoord. Op 11 
september 2012 heeft de Eerste Kamer 
ingestemd met het wetsvoorstel dat de 
zittingstermijn van de waterschapsbe-
sturen wordt verlengd en de verkiezin-
gen worden uitgesteld naar november 
2014. Hierdoor blijven de op 31 decem-
ber 2012 zittende algemene besturen 
aan tot 8 januari 2015. In het regeer-
akkoord van de Tweede Kamer is on-
dertussen vastgelegd dat de verkiezin-
gen zullen samenvallen met de Provin-
ciale Verkiezingen in 2015. Dat houdt 
in dat de huidige waterschapbestuur-
ders zonder verkiezingen ruim 2 jaar 
langer blijven zitten. Daarom vonden 
de coalitiepartijen het verstandig om 
het coalitieakkoord van januari 2009 
tegen het licht te houden. Rijnland 
heeft veel besparingen doorgevoerd de 
afgelopen vier jaar, maar tevens de 
investeringen verdubbeld.  
 
Drie thema's uit het oude programma 
staan nog steeds centraal, namelijk: 
toekomstbestendigheid, efficiency en 
duurzaamheid.  
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